
Banyoles necessita m�s places de secund�ria

L'Ajuntament considera urgent poder disposar d'una quar ta l�nia en algun dels tres

instituts p�blics ja existents a la ciutat

Estudiants de l'IES Pere Alsius sor tint de classe, en

una imatge d'arxiu. Foto: D. VILË.

Resoldre la saturaci� que es registra als centres de secund�ria ha

esdevingut una prioritat per a l'Ajuntament de Banyoles. ÒS'ha de

resoldre els pr�xims anysÓ, ha dit aquesta setmana el regidor

d'Educaci�, Jordi Congost, basant-se en les xifres d'aquest curs: en

els tres instituts de titularitat p�blica hi ha matriculats 1.313

alumnes, una xifra que fa insuf icients les tres l�nies de qu�

disposen i ha obligat a crear un ÒbonyÓ a ESO en cada centre. Tenint

en compte el nombre d'alumnes de l'�ltim curs de prim�ria a la

comarca, es preveu que al curs vinent la situaci� empitjori

notablement.

Un nou centre, dif�cilL'Ajuntament ja ha ofer t uns terrenys a la Generalitat perqu� hi construeixi un nou institut

(un equipament que tamb� pret�n el municipi ve� de Porqueres), per�, atesa la situaci� econ�mica, Congost no

creu que aquesta hagi de ser for�osament la soluci�. El regidor es decanta m�s per incorporar una quar ta l�nia

en algun dels instituts existents. ÒHem de buscar conjuntament amb el Depar tament d'Educaci� una soluci� per

atendre la massif icaci� a secund�riaÓ, va manifestar ahir el regidor, que precisament els pr�xims dies es reunir�

amb el delegat d'Educaci� a Girona per tractar aquesta q�esti�.
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